




Date:19.03.2021

PRODUCT DATA SHEET / PRODUKTDATENBLATT	
	Item number / Artikelnummer
	P-10021
	Brand Name / Marke
	First Aid Only
	Description / Beschreibung
	First Aid Only 3-in-1 car pouch / combi pouch for cars. DIN 13164
	First Aid Only 3 In 1 KFZ Verbandskasten Kombitasche für Auto, DIN 13164

PRODUCT INFORMATION / PRODUKTINFORMATION	
Colour / Farbe	material / Material
Grey / grau	Polyester
Product Origin / Herkunft	Product Weight / Produktgewicht
China	1,420 kgs
Customs tariff number / Zolltarifnummer	foil weight / Gewicht Folie
30065000	0,005 kg

LOGISTIC INFORMATION / LOGISTIK			
Single packaging / Einzelverpackung	Single Weight / Einzelgewicht	Single Measures / Einzelabmessung	Unit / Einheit
Shrunked foil with label / eingeschweißte Folie	1,425 kg	43,9 x 11,4 x 11,7 cm	1
Inner packaging / Inner Verpackung	Inner Weight / Gewicht	Inner Measures / Abmessung Inner	Units by box / Einheiten per Inner
Carton box / Karton	-	-	-
Master packaging / Master Verpackung	Master Weight / Gewicht	Master Measures / Abmessung Master	Units by box / Einheiten per Master
Carton box / Karton	14,97 kg	44,7 x 34,6 x 37,9 cm	9
EAN Single:	4027521516731		
EAN Inner:	-		
EAN Master:	4027521522305		

MARKETING TEXT
<p>The gray First Aid Only 3 in 1 emergency bag contains, in addition to dressing materials according to DIN 13164, also a EURO warning triangle ECE and two high-visibility vests according to EN ISO 20471: 2013. The dressing materials include various bandages, compresses, bandages, cloths and plasters as well as a rescue blanket in gold / silver, first aid scissors, disposable gloves, a first aid brochure and a table of contents. The fold-out warning triangle is stowed in a red plastic sleeve on a side pocket with Velcro closure. The orange class 2 high-visibility vests made of 100% polyester are one size and approved by TÜV Rheinland. Thus, the bag is ideal for emergencies with these contents as a car first aid bag on the road.</p> <p>Die graue First Aid Only 3 in 1 Notfalltasche enthält, neben Verbandstoffen nach DIN 13164, auch ein EURO Warndreieck ECE und zwei Warnwesten nach EN ISO 20471: 2013. Die Verbandstoffe beinhalten verschiedene Verbände, Kompressen, Binden, Tücher und Pflaster sowie eine Rettungsdecke in gold/silber, eine Erste-Hilfe-Schere, Einmalhandschuhe, eine Erste-Hilfe-Broschüre und ein Inhaltsverzeichnis. Das ausklappbare Warndreieck ist in einer roten Kunststoffhülle an einer Seitentasche mit Klettverschluss verstaut. Die orangen Klasse 2 Warnwesten aus 100 % Polyester sind in Einheitsgröße und vom TÜV Rheinland zugelassen. Somit ist die Tasche für Notfälle mit diesen Inhalten ideal als KFZ-Erste-Hilfe-Tasche für unterwegs geeignet.</p>